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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2015/16:186 Flygskatt och fler interkontinentala flyglinjer 

Regeringen har uttalat en ambition att öka antalet flyg med internationella 
destinationer från Sverige. I en alltmer globaliserad värld är detta en god 
målsättning då vi behöver arbeta aktivt för att Sverige inte ska tappa 
konkurrenskraft gentemot andra länder. Förbättrade flygförbindelser utgör en 
central del i detta arbete.

Samtidigt som regeringen har presenterat denna ambition har man även gjort 
klart att man avser att införa en flygskatt på både inrikes- och utrikesflyget. 
Inför Sverige, som enda land i vårt närområde, en flygskatt innebär det en 
direkt försämring av vår konkurrenskraft. 

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

På vilket sätt anser finansministern att införandet av en flygskatt gynnar 
möjligheterna för Sverige att etablera fler nya interkontinentala flyglinjer?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-10-27
Besvaras senast
2015-11-04 kl. 12.00


